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ساکت آلترناتیو سرمربی مس

تکلیفربیعیامروزمشخصمیشود؟
باشگاه مس رفسنجان برای فصل آینده تمایل دارد با محمد ربیعی مربی موفق خود 

ادامه دهد اما هنوز نتوانسته رضایت او را برای ادامه کار در این باشگاه جلب کند. 

در همین راســـتا جلسات زیادی در چند روز اخیر بین مدیران باشگاه مس و ربیعی 

برگزار شده که تقریبا بی نتیجه بوده است. عمده ترین دلیل عدم توافق بین طرفین 

مشخص نشدن بودجه باشگاه مس برای فصل آینده است. ربیعی خواستار افزایش 

بودجه و به تصویب رســـیدن آن در هیات مدیره است. در این مورد با خبر شدیم که 

اتفاقات مثبتی در دو ســـه روز اخیر در باشگاه مس رفسنجان رخ داده و اگر اتفاق 

خاصی رخ ندهد امروز تکلیف نهایی ربیعی در این باشـــگاه مشخص خواهد شد. 

به احتمال خیلی زیاد این مربی امروز با مدیران باشگاه مس برای ادامه فعالیت به 

توافق نهایی دســـت خواهد یافت. باشـــگاه مس رفسنجان در هفته ای که گذشت 

مذاکراتی را هم با ســـاکت الهامی داشـــته تا اگر به هر دلیل ربیعی رفتنی شد او را 

جانشین وی کنند. مورد دیگر درمورد باشگاه مس رفسنجان اینکه اگر ربیعی از این 

تیم رفتنی شود ممکن است تعداد زیادی از بازیکنان شاخص مس هم رفتنی شوند. 

پیشنهاد عجیب فولاد به بازیکنانش

بیتوجهیبهلیستخریدمنصوریان
باشگاه فولاد فصل گذشته در این مقطع حضور پررنگی دربازار نقل و انتقالات داشت 

و به دنبال این بود تا با ارائه پیشـــنهادهای مالی سنگین به بازیکنان اسمی آنها را 

برای رفتن به اهواز وسوسه کند. اما در این مقطع دیگر خبری از این پیشنهادها از 

سوی این باشگاه نیست، از این جهت که اعضای هیات مدیره باشگاه فولاد از اینکه 

فصـــل پیش از لحاظ هزینه جزء چند تیـــم اول لیگ برتر بودند اما در نتیجه گیری 

ناکام ماندند، دلخورند و به این خاطر تصمیم گرفته اند که بودجه این فصل شـــان 

را تا حد زیادی کاهش دهند. با توجه به همین مســـاله مســـئولان باشگاه فولاد در 

مذاکره با بازیکنان خود تاکید داشته اند که برای فصل آینده دیگر خبر از دریافتی 

چند میلیاردی نیســـت و باید خواسته مالی خود را کاهش دهند. با توجه به همین 

مساله چند بازیکن شاخص فولاد تصمیم به جدایی از این باشگاه گرفته و در حال 

مذاکره با باشـــگاه های دیگر هستند. این در حالی است که تکلیف سرمربی فصل 

آینده باشـــگاه فولاد هم مشخص نیســـت. اگرچه علیرضا منصوریان با این باشگاه 

قـــرارداد دارد امـــا نه هواداران فولاد و نه چند عضـــو هیات مدیره موافق ماندن این 

مربی هســـتند. به خاطر همین هم مدیریت باشـــگاه فولاد نسبت به لیست خرید 

ارائه شده از سوی علیرضا منصوریان بی توجه بوده و اقدامی برای جذب آنها انجام 

نداده است. این در شرایطی است که منصوریان چند بازیکن اسمی و خوب فصل 

گذشته لیگ را در لیست خرید خود گذاشته و نام آنها را چند هفته پیش به مدیریت 

باشگاه فولاد تحویل داده است. 

ناگفتـــه نمانـــد چند مربی بومی هم در اهواز تلاش زیـــادی می کنند تا به نیمکت 

فولاد نزدیک شـــوند اما خواســـته هیات مدیره و هواداران این باشگاه این است که 

با ســـرمربی خارجی وارد فصل جدید مسابقات شوند. در این مورد هم چند واسطه 

سخت به دنبال این هستند تا مربیان خارجی نه چندان کارنامه دار خود را به اهواز 

ببرند. در هر صورت اخبار خوبی از فولاد به گوش نمی رسد و این باشگاه فعلا درگیر 

اختلاف نظرهای داخلی است.
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تیم فوتبال اســـتقلال در حالی با کسب عنوان سومی به کار 

خود در لیگ برتر فصل گذشته پایان داد که برای فصل جدید 

رقابت ها همچنان وضعیت این تیـــم در عرصه های مدیریتی 

و فنی نامشـــخص اســـت. این درحالی اســـت کـــه با وجود 

تعیین تکلیف کادر مدیریتی، هر روز نام یک سرمربی به عنوان 

گزینه جایگزینی ریکاردو ســـاپینتو شـــنیده می شود. با این 

حال همچنان تیم مدیریتی این باشـــگاه و در راس آنها حجت 

کریمی هنوز برای انتخاب ســـرمربی جدید به جمع بندی لازم 

نرســـیده و همین امر باعث شده تا نیمکت این تیم تا به امروز 

بلاتکلیف باشد. 

با این احوال شاید تا زمانی که تکلیف کادرفنی آبی ها مشخص 

نشـــده باشـــد نتوان درباره کادر بازیکنان این تیم برای فصل 

بعـــدی با قطعیت صحبتی را مطرح کرده یا خبری را منتشـــر 

کرد اما صحبت با نزدیکان باشگاه از یک سو و بررسی وضعیت 

گذشته و فعلی برخی آبی پوشان از سوی دیگر نشان می دهد 

پیش بینی برخی تغییر و تحولات در بین کادر بازیکنان استقلال 

برای فصل بعدی گریز ناپذیر باشد. 

فصل قبل و زمانی که هنوز ساپینتو سرمربی استقلال بود درباره 

لزوم تغییرات و تقویت این تیم در 4 پست مختلف در گزارشی 

به این موضوع اشـــاره کردیم که استقلالی ها در صورت تداوم 

همکاری با سرمربی پرتغالی در 4 پست دروازه بان، دفاع میانی، 

دفاع چپ و نوک خط حمله با تغییراتی مواجه خواهند شـــد. 

البته این بدان معنا نیســـت حالا که ساپینتو از استقلال جدا 

شده و هنوز خبری از سرمربی جدید نیست استقلالی ها نقاط 

ضعف فصل گذشـــته خود را نادیده بگیرند و مطمئنا با حضور 

هر سرمربی داخلی یا خارجی دیگری، برخی تغییرات و جدایی 

بعضی از بازیکنان از استقلال برای فصل بعدی قریب الوقوع و 

بسیار محتمل به نظر می رسد. 

حسینیراهیجزجدایینداردمگر...
استقلال فصل گذشته در حالی عنوان قهرمانی لیگ برتر را از 

دســـت داد که برخلاف فصل قبلی، روزهای روشن و مطمئنی 

را در قفـــس توری خود تجربه نکرد. در این بین سیدحســـین 

حســـینی، کاپیتان این تیم که در فصل سیزدهم اولین بازی 

خـــود را برای اســـتقلال انجام داده و ســـابقه حدود یک دهه 

بـــازی در این تیم را در کارنامه دارد، در روزهای پایانی فصل با 

عملکرد ضعیف خود باعث شـــد تا انتقادات زیادی از عملکرد 

وی در محافل رسانه ای و هواداری به ثبت برسد. 

با این وجود کاپیتان اســـتقلال بعد از رقابت های جام جهانی 

کمتر به روزهای خوش گذشته بازگشت و حتی جایگاه خود در 

تیم ملی را هم از دست داد. او را که یکی از 6 بازیکنی است که 

برای فصل بعدی قراردادش با استقلال به اتمام می رسد باید 

یکی از جداشـــده های نسبتا قطعی این تیم بعد از 

حدود یک دهه حضور در این تیم بدانیم. سید 

آبی ها که در فصل گذشته موافقت خود فقط 

برای تمدید یک فصلـــه قراردادش را اعلام 

کرده بود، بعد از پایان فصل بیســـت و دوم 

بازیکن آزاد به شـــمار رفته و حالا دســـت 

باشگاه برای قطع همکاری با این بازیکن 

باز خواهد بود. 

در این خصوص از یک سو صحبت از حضور 

یک گلر شـــش دانگ و طرازاول برای فصل 

آینـــده در جمع اســـتقلالی ها به گوش 

می رســـد و از سوی دیگر رقم بالای 

قرارداد حسینی باعث شده است 

تا مدیران باشـــگاه تمایل داشته 

باشند فقط برای جذب یک گلر 

مطرح دســـت به جیب شـــوند 

که احتمالا این گزینه حســـینی 

نخواهد بود. 

در این خصوص شنیده 

گر چـــه  ا می شـــود 

جدایی حسینی تا حد 

زیادی قطعی است اما 

شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« حکایت از آن دارد 

درصورتی که حســـینی در ابتدا قرارداد خود را تعدیل 

کرده و از سوی دیگر حاضر به همکاری با یک گلر دیگر 

در سطح و اندازه های خود شود، این احتمال وجود 

خواهد داشـــت که او در ادامه یک دهه حضور در استقلال باز 

هم در این تیم ماندگار شود. با این وجود با توجه به شناخت از 

روحیات حسینی که حاضر نمی شود در فضایی توام با آرامش 

با رقیبی مطرح کار کرده و احیانا نیمکت نشین شود، می توان 

این گمانه زنی را از حالا مطرح کرد که باید حسینی را نخستین 

جدا شده قطعی آبی ها برای فصل جدید بدانیم. 

سرنوشتمتفاوتبوشهریهابرایفصلبعدی
محمد  محبی و مهدی قایدی، زوج بوشـــهری استقلالی ها در 

فصل گذشته درخشش چشمگیری داشته و با گل ها و عملکرد 

خـــود تا روزهای پایانی فصل این تیم را در دو جام در کورس و 

امیدوار به کسب جام نگه داشتند. 

با این حال سرنوشـــت این دو بازیکن که یکی از 

اروپـــا و دیگری از امارات به صورت قرضی راهی 

استقلال شـــدند همچنان برای فصل بعدی و 

تداوم همکاری با این باشگاه نامشخص است. 

سرپرست باشگاه استقلال نیز روز گذشته درباره 

آخرین وضعیت این دو بازیکن و پیشنهاد 

ی  ه  ها شگا با

اماراتـــی به محبی و قایدی مدعی شـــده بود: »محبی قرارداد 

دارد، ولی قایدی باید به تیمش برگردد و تیمش تصمیم بگیرد 

و این دســـت ما نیست. قایدی یک ســـاله قرضی به استقلال 

آمـــده بود و باید برگردد و ما باز برویم مذاکره کنیم و اگر موفق 

شـــویم، به اســـتقلال برمی  گردد، وگرنه دست ما نیست. ما با 

محبی قرارداد داریم. اگر مبلغ 600 هزار دلاری پرداخت کنیم 

محبی متعلق به باشـــگاه استقلال می شود و تا الان این مبلغ 

را پرداخت نکرده ایم.«

البته شنیده می شود استقلالی ها در توافقی جدید قرار است 

طی 3 قســـط مبلغ رضایتنامه 600 هزار دلاری 

محبی را پرداخت کنند. با این حال درباره 

این بازیکن بوشهری شنیده می شود 

او علاقه مند اســـت در اســـتقلال 

مانده و بـــرای فصل بعدی نیز در 

این تیم به کار خود ادامه بدهد. 

همچنیـــن از دو تیم روســـیه ای و 

سپاهان اصفهان به عنوان مشتریان 

محبی یاد می شود. این در صورتی 

است که طی روزهای قبل از العین 

امارات به عنوان یک مشتری جدید 

و جدی برای محبی نام برده 

شده اما شنیده ها حکایت 

از آن دارد کـــه برخلاف 

آنچه که در رســـانه های 

اماراتی مطرح شده این 

پیشـــنهاد بـــه آن جدیت 

نبوده که مطرح شده و این 

امـــکان وجود دارد که محبی 

با اســـتقلال به کار خود ادامه 

بدهد. 

همچنین درباره وضعیت قایدی نیز 

شنیده می شود فرهاد مجیدی مانند 

پارســـال باز هم مشـــتری این مهاجم 

ریز نقش که دوبـــاره به پیراهن تیم ملی 

رسیده شـــده و این امکان وجود دارد در 

صورتی که اســـتقلالی ها نتوانند منابع 

مالـــی برای پرداخت رضایت قایدی را تامین کنند این بازیکن 

راهی الاتحاد کلبا شود. 

نکته قابل توجه اینکه مجیدی ســـال گذشـــته نیز این مهاجم 

تکنیکی را می خواســـت اما با ورود استقلال به پرونده قایدی، 

مجیدی به احترام هـــواداران این تیم انصراف خود را از خرید 

قایدی اعلام کرده. این در صورتی است که به نظر می رسد اگر 

امســـال هم استقلال در مذاکرات با شباب الاهلی موفق عمل 

کند این احتمال وجود داشـــته باشد که باز هم سرمربی سابق 

آبی ها از درخواست خود عقب نشینی کند. 

جلالیماندنیشد؟
سمت چپ استقلال ســـال گذشته با حضور جعفر سلمانی و 

ابوالفضل جلالی نشـــانی از روزهای خوش گذشته نداشته و 

چپ های اســـتقلال در فصل بیست و دوم توقع استقلالی ها 

را برآورده نکردند. 

البته ساپینتو تا روزی که در استقلال حضور داشت به جلالی 

اعتماد لازم را نکرده و ســـعی می کرد تا از ســـلمانی بهره ببرد. 

همین امر نیز موجب شد تا جلالی که همراه با تیم ملی راهی 

جام جهانی شـــده بود روی نیمکت استقلال بماند و درنهایت 

هم تصمیم به جدایی از جمع آبی پوشان را بگیرد. 

برهمین اساس و درست فردای آخرین بازی فصل استقلال این 

بازیکن به قصد جدایی از این تیم قراردادش را یک طرفه فســـخ 

کـــرد تا به گواه برخی از منابع خبری راهی رقیب دیرینه آبی ها 

یعنی پرسپولیس شود. 

البته شنیده می شود این فسخ مورد قبول قرار نگرفته تا جایی 

که کریمی سرپرست اســـتقلال در مورد ثبت قرارداد جدید با 

ابوالفضل جلالی نیز مدعی شـــد جلالی با استقلال قرارداد 

دارد و فســـخ قراردادش غیرقانونی بوده است. مطمئن باشید 

بازیکنانی که بودند، خواهند بود و قراردادشان به همان صورتی 

که بسته شده است نمی تواند یکطرفه فسخ شود. 

در این خصوص شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« حکایت از 

آن دارد که با توجه به اختلاف نظر ساپینتو با جلالی و جدایی 

این ســـرمربی از استقلال و به این دلیل که فسخ هافبک چپ 

آبی هـــا نیز مورد قبول قرار نگرفتـــه، این بازیکن احتمالا برای 

فصل بعد  نیز در اســـتقلال ماندنی شده و با پیراهن آبی به کار 

خود ادامه خواهد داد.

العین - محبی؟ جدی نیست؛ فر هاد مشتر ی دوبار ه قایدی 

حسینی از استقلال رفتنی شد؟
ساپینتو رفت شاید جلالی بماند

نگاهی به وضعیت لژیونرهایی که ممکن است در این تابستان منتقل شوند

فصل جابه جایی مهاجمان

اردوی کشکی بیشکک

مهلت نقل و انتقالات تابســـتانی این هفته آغاز می شود و البته رسانه های 

اروپایی از مدت ها پیش گمانه زنی درباره جابه جایی های مهم امسال را آغاز 

کرده اند. برخی از لژیونرهای ایرانی نیز با پایان مهلت قراردادشان یا نزدیک 

شدن به آن شـــرایط نامشخصی دارند و ممکن است در این تابستان راهی 

تیم جدیدی شـــوند. یکی از مهم ترین ستاره های فوتبال ایران در اروپا طی 

سال های اخیر مهدی طارمی بوده است که این فصل عنوان آقای گلی لیگ 

پرتغال را به دســـت آورد و از این لحاظ فصلی عالی را پشت سر گذاشت. با 

توجه به اینکه او تنها یک سال دیگر با پورتو قرارداد دارد این احتمال وجود 

دارد که مدیران باشـــگاه او را در همین تابستان بفروشند تا حداقل از بابت 

جدایـــی اش پولی نصیب این تیم شـــود. در روزهای اخیر اخباری مبنی بر 

تمایل الهلال عربســـتان برای خرید او به گوش می رســـید اما روزنامه رکورد 

پرتغال در خبری نوشت که ســـرجیو کونسیسائو، سرمربی این تیم تمایلی 

به فروش گلزن ایرانی خود ندارد مگر اینکه پیشـــنهادی به باشـــگاه برسد 

که قابل رد کردن نباشـــد. طارمی هنوز در فوتبال اروپا مشتریانی دارد و به 

تازگی نام ســـویا، قهرمان لیگ اروپای امسال نیز به عنوان یکی از تیم های 

خواهانش مطرح شده است. 

ســـردار آزمون دیگر بازیکن ایرانی است که شـــایعه انتقالش در این فصل 

به گوش می رسد. سردار پس از ترک زنیت و حضور در بایرلورکوزن نتوانست 

روزهای درخشانش در لیگ روسیه را تکرار کند و به همین دلیل گفته می شود 

احتمال دارد ژابی آلونسو او را در لیست فروش قرار دهد. از مارسی به عنوان 

یکی از مشتریان او نام برده می شود اما آینده او کاملا نامشخص است و البته 

بستگی به وضعیت دیگر مهاجمان این تیم نیز دارد. 

در مجارســـتان هم شـــهاب زاهدی فصل پرفراز و نشـــیبی را در پوشکاش 

آکادمیا سپری کرده و در اواخر فصل بیشتر نیمکت نشین بود. قرارداد او با 

این باشگاه در انتهای این فصل به پایان می رسد و طبق قانون باید به زوریا 

لوهانسک برگردد اما با توجه به اینکه جنگ در اوکراین هنوز در جریان است 

ممکن اســـت او دوباره به تیمی دیگر قرض داده شود. با توجه به شرایط او 

گفته می شود احتمال ماندنش در اروپا زیاد است و بعید است فعلا به دنبال 

بازگشت به لیگ ایران باشد. 

سامان قدوس هم با پایان قراردادش با برنتفورد لیگ برتری به دنبال حضور 

در تیمی جدید است و از چند تیم انگلیسی و سوئدی به عنوان مشتریان او 

نام برده می شود. قدوس که در لیگ جزیره فرصت بازی زیادی پیدا نکرد حالا 

ترجیح می دهد به باشگاهی برود که او را به عنوان بازیکن فیکس بخواهد. 

تیم ملی ایران عصر دیروز برای حضور در تورنمنت کافا راهی قرقیزستان شد. 

تیم امیر قلعه نویی که در نخستین فیفادی خود دو دیدار دوستانه برابر روسیه 

و کنیا برگزار کرد انتظار می رفت برای حضوری قدرتمند در جام ملت های آسیا 

تدارکات بهتری داشته باشند اما فعلا و در عمل چنین اتفاقی رخ نداده است. 

درحالی که رقبای ما تلاش می کنند تا با برگزاری دیدارهای تدارکاتی با حریفان 

مدعی خود را مهیای قهرمانی در آســـیا کنند اما ما فعلا قرار اســـت به مصاف 

رقبای درجه 3 آسیا برویم و با افغانستان و قرقیزستان دیدار کنیم. جالب اینکه 

در همین تورنمنت کافا و در نخستین بازی دو تیم دیگر گروه ما اتفاقات عجیبی 

رخ داد و افغانستان پس از اینکه از قرقیزستان گل خورد تیمش را از زمین بیرون 

کشید تا دقایق پایانی بازی برگزار نشود. حالا ما قرار است روز سه شنبه به مصاف 

افغانستانی برویم که حتی آنها هم با تمام قوا راهی کافا نشده اند. درحالی که ما 

با ستاره های نامدار خود را به این رقابت ها می بریم تا عملا به این رقابت درجه دو 

یا سه آسیایی اعتبار ببخشیم. لژیونرهای ما که فصلی سخت و خسته کننده را 

پشت سر گذاشته اند اگر در این برهه به جای این تورنمنت کم اهمیت به استراحت 

می پرداختند شاید بیشتر به نفع فوتبال ما بود و حالا که فدراسیون نتوانسته 

رقبای خوبی در این فیفادی برای تیم ملی دست و پا کند حداقل با ترکیبی از 

نفرات جوان و باانگیزه راهی این تورنمنت می شدیم. این موضوع حتی واکنش 

طارهی را هم به دنبال داشت و این مهاجم گلزن درباره این مسابقات می گوید: 

»این چیزی اســـت که باید انجام شود، تورنمنتی برگزار شده و ما هم موظفیم 

شرکت کنیم و نمی توانیم به این مسابقات نرویم، از لحاظ فنی گفتم که کافا به 

ما کمک نمی کند و منظورم کمبود امکانات فدراسیون نبود.«

مجمع پرسپولیس با کمترین تغییر به پایان رسید

مجمع سرکاری استقلال با ورود ۲ عضو ناشناخته
مجمع دو باشگاه پرسپولیس و استقلال روز گذشته برگزار شد و درنهایت 

اعضای هیات مدیره و مدیرعامل این دو باشـــگاه به نوعی تکلیف خود را 

فهمیدند. از آنجا که در هفته های گذشته چند بار مجمع این دو باشگاه 

لغو شـــده بود، این بـــار وزارت ورزش، وزارت اقتصاد و دارایی و همچنین 

رئیس سازمان خصوصی سازی قبل از برگزاری هر مجمع تصمیم گرفتند 

توافقات پشـــت پرده ای را درخصوص انتخـــاب هیات مدیره و مدیرعامل 

ســـرخابی ها داشته باشند. در همین راستا مجمع دو باشگاه روز گذشته 

با کمترین حواشـــی برگزار شـــد و حاضرین در جلسه نیز به نوعی راضی 

محل را ترک کردند. 

هر چند حســـین قربانزاده که بســـیار تلاش کرد تا تغییـــرات زیادی را در 

هیات مدیره دو باشگاه استقلال و پرسپولیس ایجاد کند تا حدی درنهایت به 

خواسته خود نرسید و اتفاقات رخ داده نشان داد فعلا زور وزارت ورزش برای 

دخالت در هر گونه تغییرات در سرخابی بیشتر از سازمان خصوصی سازی 

اســـت. در این میان قربانزاده نیز بعد از مجمع دو باشگاه ترجیح داد فعلا 

اظهارنظری نداشته باشد. شاید باید منتظر استوری جدیدی از او باشیم. 

مجمع باشگاه پرسپولیس در شـــرایطی برگزار شد که حاضران قبل از آن 

توافقات خود را انجام داده بودند. در همین راســـتا در مجمع حاضران در 

ابتدا از موفقیت های این تیم در فصلی که گذشت تقدیر کردند و درنهایت 

هم قرار شد تمامی اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس به کار خود ادامه 

داده و پیمان حدادی به عنوان عضو جدید اقتصادی جانشین رضا درویش 

شود. مدیرعامل پرسپولیس اگرچه در سمت خود ابقا شد اما حق رای خود 

در هیات مدیره را به پوراحمدی بخشید تا او همچنان در هیات مدیره باقی 

بماند. با این تصمیمات باشـــگاه پرسپولیس در مجمع تلفات نداد و فقط 

یک عضو اقتصادی به هیات مدیره این باشـــگاه اضافه شد. اما در باشگاه 

استقلال به نظر می آمد دست حسین قربانزاده بازتر بود برای اینکه بتواند 

حداقل دو عضو اقتصادی به هیات مدیره این باشگاه اضافه کند. وقتی قرار 

شد محمد مومنی و پرویز مظلومی را در کمیته فنی یک شبه تشکیل شده 

باشگاه استقلال ببینیم، مشخص بود که آنها باید از هیات مدیره این باشگاه 

خداحافظی کنند. در این میان مهدی افضلی هم که صحبت هایی در مورد 

جدایی اش از هیات مدیره باشـــگاه استقلال بود درنهایت در این باشگاه 

ماندنی شد. با رفتن مومنی و مظلومی، علیرضا خانی و مهدی حیدرزاده به 

عنوان دو عضو ناشناخته جانشین آنها شدند تا برخلاف آنچه که هواداران 

این تیم انتظار داشتند این تغییرات چندان به سود آبی ها رقم نخورد. 

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگارگروهورزش


